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BR-03.0012.1.18.11.2023 

 

Protokół nr 98/2023 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa 

w dniu 28 czerwca 2023 roku 
w sali Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

w trybie stacjonarnym 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita – Przewodniczący Komisji, udział 
wzięli członkowie Komisji wg listy obecności załączonej do protokołu oraz goście.  
Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 8:50 otworzył posiedzenie Komisji.  
Przewodniczący poinformował, że przebieg obrad komisji jest utrwalany za pomocą urządzeń 
rejestrujących dźwięk oraz że zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną, 
w związku z tym może być udostępnione każdej osobie która wystąpi o udostępnienie nagrania. 
Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg, wniosków i petycji oraz pism wpływających do Komisji.  
2. Sprawy bieżące. 
3. Oświadczenia, komunikaty. 
 
 
Ad. 1. Sprawy skarg, wniosków i petycji oraz pism wpływających do Komisji. 
 
Adam Kalita - Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
- projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 10 im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Krakowie (dot. nierównego traktowania pracowników poprzez 
nieprawidłowe przyznawanie podwyżek i dodatków przez dyrektora szkoły) - znak sprawy: 
BR-03.1510.6.2023. 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały.  
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi. 
 
- projekt uchwały w sprawie skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa (dot. 
nienależytego wykonywania obowiązków i działania na szkodę mieszkańców w związku 
z nieprzywróceniem działania wszystkich sygnalizacji świetlnych na terenie miasta po okresie 
pandemii) - znak sprawy: BR-03.1510.8.2023. 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały.  
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi. 
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Komitetu Społecznego Krakowskich 
Kierowców dotyczącej podjęcia działań w zakresie zmian funkcjonowania parkingów 
przeznaczonych dla pracowników Urzędu Miasta Krakowa – znak sprawy: BR-03.152.7.2023 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała petycję za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały.  
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
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Następnie Komisja rozpatrywała: 

- skargę rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 19, wchodzącej w skład ZSO nr 18 przy 

ul. Senatorskiej 35 w Krakowie na działanie Dyrektora Szkoły (dot. rekrutacji do klasy I 
Szkoły Podstawowej nr 19 oraz planów wygaszania Szkoły Podstawowej - znak sprawy: 
BR-03.1510.10.2023. 
 
Komisja otrzymała stanowisko Pana Dyrektora ZSO nr 18 w Krakowie.  
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżący, Dyrektor ZSO nr 18 w Krakowie, 
Dyrektor Wydziału Edukacji oraz Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia  
Komisja wysłuchała przedstawicielek Skarżących. 
Wyjaśnień udzielali:  Marcin Purchałka - Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 18 
oraz Dariusz Domajewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji UMK. 
W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Michał Starobrat, Anna Prokop-Staszecka, Grzegorz 
Stawowy, Dariusz Domajewski, Marcin Purchałka, Małgorzata Słowik-Kramarz – Zastępca 
Dyrektora Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia oraz przedstawicielki 
Skarżących. 
Po dyskusji Przewodniczący Adam Kalita postawił wniosek o uznanie skargi za zasadną. 
Komisja w obecności 5 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 
się” uznała skargę za zasadną. 
 
 
- skargę Wawel Imos International S.A. z siedzibą w Krakowie na działanie Prezydenta 
Miasta Krakowa (Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu) (dot. naruszenia prawa związanego 
z istniejącą obecnie organizacją ruchu na ulicy Zielony Most w Krakowie) - znak sprawy:  
BR-03.1510.11.2023. 
 
Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta  Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżący, Dyrektor Wydziału Miejskiego Inżyniera 
Ruchu, Dyrektor Zarządu Dróg Miasta Krakowa oraz Dyrektor Wydziału Kontroli 
Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Skargę przedstawili reprezentujący Spółkę: Adwokat Przemysław Krupiński oraz Robert 
Mrzygłód – Dyrektor. 
Wyjaśnień udzielił Michał Mikołajczyk – Dyrektor Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu. 
Grzegorz Stawowy postawił wniosek o uznanie skargi za niezasadną. 
Komisja w obecności 5 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 
się” uznała skargę za niezasadną. 
 
 
_ petycję Nowej Lewicy w Krakowie oraz Młodej Lewicy Rzeczypospolitej Polskiej – Młoda 
Lewica w sprawie zaoferowania niezameldowanym mieszkańcom Krakowa i okolic biletów 
półrocznych w korzystnych dla nich cenach – znak sprawy: BR-03.152.8.2023 
 
Komisja otrzymała stanowisko Prezydenta  Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego, 
Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia oraz Dyrektor Wydziału Kontroli 
Wewnętrznej i Ewidencji Mienia  
Stanowisko Prezydenta przedstawiła Elżbieta Kois-Żurek – Dyrektor Wydziału Polityki 
Społecznej i Zdrowia. 
Adam Migdał postawił wniosek o uznanie petycji za niezasadną. 
Komisja w obecności 5 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” oraz 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu uznała petycję za niezasadną. 
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Ad. 2.  
Sprawy bieżące. 
 
Nie zgłoszono spraw bieżących. 
 
 
Ad. 3.  
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący o godzinie 9:50 zamknął posiedzenie. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
 

         Adam Kalita 
 
 
 
 
     Protokołowała: 
 
Jadwiga Jaskiernia 


